
 

 

 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης και σύμφωνα με τα στοιχεία που 

τέθηκαν υπόψη μου, σας γνωρίζω ότι κάθε αναγκαία ενέργεια για την συντήρηση ή την 

επισκευή των κτηριακών υποδομών του Ναυτικού Νοσοκομείου Κρήτης (ΝΝΚ) 

αναλαμβάνεται με μέριμνα του Πολεμικού Ναυτικού μόλις διαπιστωθεί. Σε ενεστώτα 

χρόνο δεν υφίσταται σε εκκρεμότητα για ικανοποίηση κρίσιμες/ανελαστικές ανάγκες 

επισκευών/ συντηρήσεων των υποδομών του. 

Σχετικά με το ζήτημα της επάρκειας του αριθμού του υγειονομικού 

προσωπικού του ΝΝΚ, το ποσοστό στελέχωσης του ΝΝΚ σε Αξιωματικούς 

Νοσηλευτές/τριες ανέρχεται στο 93% σύμφωνα με τους εν ισχύ Πίνακες Οργανώσεως 

και Υλικού. Το ανωτέρω ποσοστό στελέχωσης υπερβαίνει αντίστοιχα ποσοστά των 

υπολοίπων Ναυτικών Νοσοκομείων. 

Σε ό,τι αφορά το ιατρικό προσωπικό, το ΥΠΕΘΑ επανεξετάζει το θεσμικό 

πλαίσιο της σταδιοδρομίας των Αξιωματικών Ιατρών (χρόνος διοίκησης, χρόνος και 

τρόπος απονομής της ειδικότητας κλπ) με στόχο την βέλτιστη κατανομή και διαχείριση 

του ιατρικού προσωπικού. 
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